
 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

П Р О Т О К О Л  

 

23.02.2018                                м. Черкаси                                      № 19

         

 
засідання постійної комісії  обласної    

ради з питань комунальної власності, 

 підприємництва та регуляторної політики 

 
 

Всього членів комісії  -   8 

На засіданні присутні  -   5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Кравцова Н.О. 

секретар постійної комісії –  Костюченко В.О. 

 

Члени комісії: Братаніч  Коваленко О.А., Нестеренко І.І. 

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Бойко В.В., Зуєнко В.Л., Лашкул В.  

                        

На засідання запрошені: список запрошених додається (додаток 1) 

 

У роботі комісії взяли участь голова обласної ради Вельбівець 

Олександр Іванович та перший заступник голови обласної ради Тарасенко 

Валентин Петрович,  

. 

 

 ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

          1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2018 рік  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної 

адміністрації 



2. Про передачу майна комунальної власності  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

3. Про списання майна комунальної власності  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про надання дозволу комунальному підприємству "Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" на 

передачу в оренду майна  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Про надання дозволу Черкаському обласному комунальному 

підприємству "Фармація" на передачу в оренду майна  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

6. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього 

Жашківського комунального поліграфічного підприємства  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

7. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього 

комунального підприємства "Христинівське поліграфічне підприємство"  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

8. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього Корсунь-

Шевченківського комунального поліграфічного підприємства  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

9. Про оренду цілісного майнового комплексу колишнього 

комунального підприємства "Чорнобаївська центральна районна аптека № 

35"  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

10. Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати 

на 2018 рік  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 11. Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право оренди 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст 

Черкаської області  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

 

 



12. Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

13. Про внесення змін до деяких рішень обласної  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 14. Про Перелік суб’єктів та об’єктів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

15. Про Програму приватизації об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, що перебувають у 

сфері управління Черкаської обласної ради, на 2018-2019 роки  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

16. Про план діяльності Черкаської обласної ради з підготовки проектів 

регуляторних актів на 2018 рік  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

17. Про погодження виділу у натурі частки із майна, що є у спільній 

частковій власності Черкаської обласної ради  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

18. Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості)  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

19. Про надання КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ "АЕРОПОРТ 

ЧЕРКАСИ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ" земельної ділянки в постійне 

користування по вул. Смілянській, 168, м. Черкаси  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

20. Про призначення ЮЛІНОЇ Г.О. на посаду завідувача комунального 

підприємства "Черкаська центральна районна аптека № 5 Черкаської 

обласної ради"  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

21. Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради  

Тарасенко  

Валентин Петрович 

- перший заступник голови обласної ради 



 22. Про звернення депутата обласної ради Лошкова О.Г. щодо 

правомірності передачі в оренду нерухомого майна комунального 

підприємства «Аеропорт Черкаси»  

Кравцова  

Наталія Олегівна 

- голова постійної комісії 

 

 

 

1.СЛУХАЛИ:  

        Карманніка Р.В., який поінформував членів постійної комісії щодо 

проекту рішення «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2018 рік». 

Роман Володимирович повідомив, що у 2018 році визначено чотири 

пріоритетні напрями розвитку області: економічний розвиток, гуманітарний 

розвиток, екологічна безпека та збереження довкілля, розбудова 

інституційної спроможності. 

У рамках Програми будуть діяти раніше затверджені галузеві та 

регіональні програми. 

Фінансування заходів і проектів Програми планується здійснювати за 

рахунок коштів Державного Фонду регіонального розвитку, Державного 

фонду охорони навколишнього природного середовища, державного та 

місцевих бюджетів у межах бюджетних призначень на відповідний рік, а 

також за рахунок коштів інвесторів, які залучаються до реалізації конкретних 

інвестиційних проектів та виконання програм, міжнародних фінансових 

організацій, інших джерел, не заборонених чинним законодавством. 

Обсяг фінансування заходів, спрямованих на виконання Програми, 

передбачається у проектах місцевих бюджетів за відповідними програмам  

у межах наявного фінансового ресурсу. 

Доповідач зазначив, що виконання програми сприятиме підвищенню 

конкурентоспроможності економіки області як за рахунок прямих іноземних 

так і внутрішніх інвестицій у перспективні галузі, стимулюванню розвитку 

підприємництва, ефективному використанню природних ресурсів, що в 

кінцевому результаті позитивно вплине на експортний потенціал місцевих 

виробників та освоєння нових ринків збуту продукції. Покращення 

економічної ситуації сприятиме підвищенню рівня життя населення. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

          Костюченко В.О., наголосив на необхідності заслуховування звіту про 

виконання Програми соціально-економічного розвитку області за  2017 рік 

спільно з постійною комісією зпитань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 



2. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради "Про 

передачу майна комунальної власності" підготовлено на підставі звернень 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації, комунальних установ та 

закладів, що надійшли на адресу обласної ради, з метою проведення 

майнових операцій для належного утримання, використання та експлуатації 

комунального майна.   

Так, до обласної ради надійшло звернення від управління охорони 

здоров’я Черкаської обласної державної адміністрації, комунального закладу 

"Черкаський обласний онкологічний диспансер" Черкаської обласної ради,  

Черкаський обласний дитячий багатопрофільний санаторій "Сосновий бір"  

щодо передачі з балансу онкодиспансеру на баланс санаторію  комплекту 

комп’ютерної техніки, з метою покращення якості навчання дітей, які 

отримують лікування в закладі протягом навчального року. Передача 

зазначених матеріальних цінностей не матиме негативного впливу на 

надання лікувальних послуг населенню.  

На виконання Закону України «Про реформування державних і 

комунальних друкованих засобів масової інформації», у зв’язку із виходом 

Черкаської обласної ради із засновників газети, проектом рішення 

передбачається  передати на баланс КП "Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності" частину приміщень 

адміністративної будівлі, розташованої за адресою: м. Черкаси, вул. 

Хрещатик, буд. 251, що перебуває на балансі редакції, з подальшою 

передачею цього майна ТОВ «Редакція газети "Черкаський Край" на умовах 

оренди. 

Крім того, до обласної ради надійшло звернення від Черкаської 

медичної академії щодо передачі на баланс навчального закладу гуртожитку 

з балансу КНЗ "Черкаський обласний інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради", з метою збільшення 

аудиторного фонду та розширення матеріально-технічної бази, у зв’язку із 

зміною статусу навчального закладу та отриманням ліцензії на підготовку 

магістрів. 

Управлінням освіти і науки облдержадміністрації надано згоду щодо 

такої передачі по закінченню навчального року. 

Разом з тим, від Черкаської медичної академії надійшло  звернення 

щодо передачі гуртожитку Ватутінської філії академії у власність 

територіальної громади м. Ватутіне, як такого, що не планується 

використовувати для проживання студентів, оскільки надходження від 

проживання у гуртожитку  (5610 грн на місяць)  не компенсують видатки на 

його утримання (40947,92 грн на місяць). На даний час в гуртожитку, 

розрахованому на 105 осіб не проживає жодного студента.  

Разом з гуртожитком, адміністрація академії просить передати їдальню 

з прибудовами та бібліотеку з прибудовами, прибудовою гаражів, як таких, 

що не будуть використовуватися для обслуговування студентів, у зв’язку із 

малою їх кількістю, через відсутність комунікацій у даних приміщеннях, 



невикористанням об’єктів тривалий час, що призводить до руйнування 

комунального майна.  

Ватутінською міською радою прийнято рішення від 19.12.2017             

№ 45-3/VIІ "Про надання згоди на прийняття у спільну власність 

територіальної громади м. Ватутіне нерухомого майна". 

         Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 3). 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 
 

3. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради "Про 

списання майна комунальної власності" підготовлено відповідно до Порядку 

списання об'єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області, затвердженого рішенням обласної ради від 16.12.2016     

№ 10-21/VIІ,  з метою проведення майнових операцій для належного 

утримання, використання та експлуатації майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

До обласної ради надійшли звернення комунальних закладів "Черкаська 

обласна психіатрична лікарня" Черкаської обласної ради, "Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради", "Черкаський обласний онкологічний 

диспансер" Черкаської обласної ради та "Обласна спеціалізована дитячо-

юнацька спортивна школа олімпійського резерву" Черкаської обласної ради 

щодо надання дозволу на списання таких основних засобів: стаціонарного 

флюорографічного рентгенівського апарату, будівлі вісової  та навісу, двох 

моніторів реанімаційно-хірургічних ЮМ-300Р, автозаправочного блок-

пункта АБПЦ, тренажера кардіо-тредбан (бігова дорожка), які перебувають 

на балансі зазначених закладів, проте їх подальше використання неможливе, 

у зв'язку зі значним зносом, вичерпаним ресурсом експлуатації та 

недоцільністю проведення ремонтних робіт.  

Матеріали щодо списання основних засобів надано в повному обсязі. 

        Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 5). 
 

В обговорення взяли участь Костюченко В.О., Вельбівець О.І.,  

Кравчцова Н.О. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова О.В., який  повідомив, що проект рішення «Про надання 

дозволу комунальному підприємству "Управління по експлуатації Будинку 



рад і об’єктів обласної комунальної власності" на передачу в оренду майна»  

підготовлено на підставі звернення комунального підприємства. 

 Зазначеним проектом рішення передбачається надати дозвіл 

комунальному підприємству на передачу, згідно з чинним законодавством 

України, в оренду Департаменту культури та взаємозв’язків з громадськістю 

Черкаської обласної державної адміністрації, приміщення загальною площею 

580,81 кв.м. в адміністративній будівлі за адресою: м. Черкаси, бульвар 

Шевченка, 185, з орендною платою 1 грн. в рік. 

        Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 7). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який зазначив, що проект рішення "Про надання дозволу 

Черкаському обласному комунальному підприємству "Фармація" на передачу 

в оренду майна" підготовлено управлінням майном враховуючи звернення, 

що надійшло до обласної ради від Черкаського обласного комунального 

підприємства "Фармація", з проханням надати дозвіл на передачу в оренду 

частини нежитлових приміщень Уманської аптечної бази, загальною площею 

400,0 кв. м, що знаходиться в м. Умань.  

Приміщення вже давно не використовуються комунальним 

підприємством. Тому основною метою прийняття проекту рішення є 

отримання додаткових надходжень та зняття фінансового навантаження зі 

сплати комунальних послуг з балансоутримувача,  підвищення ефективності 

використання майна.  

        Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток  9). 
 

 В обговоренні взяли участь Кравцова Н.О., Ніколенко В.М.,  

Вельбівець О.І. 
 

 Ніколенко В.М. зазначила, що ці складські приміщення аптечної бази 

вже давно не використовуються в господарській діяльності, а здаються в 

оренду. В приміщеннях зроблено ремонт, але вони не опалюються. Є 

бажаючі взяти в оренду ці приміщення та використовувати як склади для 

зберігання сантехнічного обладнання. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/5 додається до протоколу (додаток 10). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 



6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який  повідомив, що проектом рішення "Про оренду 

цілісного майнового комплексу колишнього Жашківського комунального 

поліграфічного підприємства" передбачається надати  Товариству з 

обмеженою відповідальністю "Жашківська поліграфія" цілісний майновий 

комплекс колишнього Жашківського комунального поліграфічного 

підприємства, що знаходиться за адресою: місто Жашків, вул. Соборна, 59, 

терміном на 5 років. 

  Товариство вже орендує ЦМК, але  у травні місяці закінчується термін 

дії договору оренди. За орендовані примішення площею 709 кв.м. вчасно 

сплачується  орендна плата - в рік 35,8 тис. грн, за грудень 2017 – 3151 грн. 

Прийняття рішення сприятиме підвищенню ефективності використання 

майна та забезпеченню надходження коштів до загального фонду обласного 

бюджету.  

       Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 11). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення "Про оренду 

цілісного майнового комплексу колишнього комунального підприємства 

"Христинівське поліграфічне підприємство" передбачається надати 

Товариству з обмеженою відповідальністю "Христинівська поліграфія" 

цілісний майновий комплекс колишнього комунального підприємства 

"Христинівське поліграфічне підприємство", який знаходиться за адресою: 

місто Христинівка, вул. Драченка, 26, терміном на 15 років. 

  Товариство вже орендує ЦМК, але  у квітні місяці закінчується термін 

дії договору оренди. За орендовані примішення площею 376,1  кв.м. вчасно 

сплачується  орендна плата - в рік 27,4 тис. грн, за грудень 2017 – 27,4  грн. 

Прийняття рішення сприятиме підвищенню ефективності використання 

майна та забезпеченню надходження коштів до загального фонду обласного 

бюджету.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 

13 ). 
 

В обговоренні взяли участь Кравцова Н.О., Годованюк Л.Є, 

Тарасенко В.П. 

Годованок Л.Є повідомила, що в галузі поліграфії вона працює 27 

років. Орендоване майно утримується в належному стані. На підприємстві 

працює 6 працівників. Середня заробітна плата становить 3 700 грн. 

 

 



ВИРІШИЛИ: висновок № 19/7 додається до протоколу (додаток 14). 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення "Про оренду 

цілісного майнового комплексу колишнього Корсунь-Шевченківського 

комунального поліграфічного підприємства" передбачається надати  

Товариству з обмеженою відповідальністю "Поліграфічний Корсунь" 

цілісний майновий комплекс колишнього Корсунь-Шевченківського 

комунального поліграфічного підприємства, який знаходиться за адресою: 

місто Корсунь-Шевченківський, вул. Червоноармійська, 7, терміном на 5 

років. 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 15 ). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

 Костюченко В.О., який запропонував перенести розгляд питання на 

наступне засідання і розглядати за участі представників товариства. 

 

ВИРІШИЛИ: перенести розгляд питання «Про оренду цілісного майнового 

комплексу колишнього Корсунь-Шевченківського комунального 

поліграфічного підприємства» на 2 березня 2018 року та запросити на 

засідання представників Товариства з обмеженою відповідальністю 

"Поліграфічний Корсунь". 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення "Про оренду 

цілісного майнового комплексу колишнього комунального підприємства" 

Чорнобаївська центральна районна аптека № 35" передбачається надати  

Товариству з обмеженою відповідальністю "Чорнобаївська центральна 

районна аптека №35" цілісний майновий комплекс колишнього 

комунального підприємства "Чорнобаївська центральна районна аптека № 

35", терміном на 5 років. 

 Товариство також вже орендує ЦМК і у квітні місяці закінчується 

термін дії договору оренди. За орендовані примішення площею 2398,3  кв.м. 

вчасно сплачується  орендна плата - в рік 104,2 тис. грн, за грудень 2017 – 

9181,45  грн. 

Прийняття рішення сприятиме підвищенню ефективності використання 

майна та забезпеченню надходження коштів до загального фонду обласного 

бюджету.  



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток  16). 

 

В обговоренні взяли учась Кравцова Н.О., Баляба О.А., Вельбівець О.І. 

  

Кравцова Н.О. запитала чи використовуються взяті в оренду 

приміщення за призначенням та чи укладаються договори субаренди 

приміщень. 

 Баляба О.А. зазначив, що товаристовом збережена аптечна мережа. У 

структурі підприємства 7 аптек. На даний час не використовується 

приміщення аптеки у с. Васютинці у зв’язку з відсутністю фахівця. 

Товариство єдине в районі має ліцензію на продаж прикурсорів, наркотинчих 

речовин.  

 Вельбівець О.І. наголосив на необхідності збереження наявної аптечної 

мережі товариством. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/8 додається до протоколу (додаток 17). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про часткове 

звільнення від сплати надходжень від орендної плати на 2018 рік»  

передбачає звільнення від сплати 50% надходжень від оренди до загального 

фонду обласного бюджету і використання ними цих коштів на утримання 

майна та господарські потреби: 

 КП «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності»; 

 КП «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради»; 

КП  «Облпаливо» (передбачено планом санації як інвестор; 

ОКП «Готельний комплекс Дніпро» Черкаської обласної ради;  

КП "АТП Черкаської обласної ради". 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 18 ). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І., який зазначив, що прийняття даного рішення 

сприятиме покращенню фінансового стану підприємств, покриттю витрат 

пов’язаних з організацією господарських потреб та надасть можливість 

належним чином утримувати в задовільному стані приміщення та майно. 

Так КП «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності» планує використовувати кошти на утримання 

приміщень, що перебувають на балансі підприємства; КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» - підприємство банкрот, кошти необхідні для 



виплати заробітної плати працівникам; КП  «Облпаливо» - будуть 

використані як кошти інвестора, що передбачено планом; ОКП «Готельний 

комплекс Дніпро» Черкаської обласої ради – кошти планується використати 

на виготовлення проектів щодо енергозбереження та   модернізації  готелю; 

КП "АТП Черкаської обласної ради" – працює з нульовою рентабельністю 

надання автопослуг, давно не оновлювався автотранспорту, кошти також 

потрубні на відновлення ремонтної бази автотранспорту. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/9 додається до протоколу (додаток 19). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова О.В., який поінформував членів комісії щодо проекту рішення 

"Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право оренди майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської 

області" в якому враховані доповнення та уточнення до раніше прийнятого 

рішеня.  

Зокрема доповнено: 

•  про звернення до Антимонопольного комітету; 

• про оголошення про намір передати майно в оренду 

оприлюднюється на веб-сайтах орендодавців  

• про те, шо у разі відмови переможця Конкурсу від укладення 

договору оренди або порушення ним строку, зазначеного цим Порядком, 

Комісія за умови надходження від інших учасників Конкурсу у визначений в 

оголошенні про Конкурс строк пропозицій, що відповідають умовам 

Конкурсу, скасовує раніше прийняте рішення про визначення переможця 

Конкурсу, виключає особу, яка порушила вимоги цього Порядку, з числа 

учасників Конкурсу. На додатковому засіданні визначається новий 

переможець Конкурсу з числа учасників Конкурсу, розмір останньої 

пропозиції якого був найбільшим з пропозицій інших учасників Конкурсу, 

допущених до подання конкурсної пропозиції щодо орендної плати, про що 

складається протокол, який підписується всіма членами Комісії, які брали 

участь у засіданні, і новим переможцем Конкурсу. Протокол про визначення 

переможця Конкурсу затверджується розпорядчим актом Орендодавця. 

• Про те, що Орендодавець може скасувати проведення Конкурсу до 

затвердження його результатів за пропозицією конкурсної комісії у разі, 

коли:  

• уповноважений орган управління Майном відмовив у передачі 

Майна в оренду і повідомив про це рішення Орендодавцю до прийняття 

Комісією рішення щодо умов та строків проведення Конкурсу;  

• Майно було знищено або істотно змінено його фізичний стан;  



• укладено договір з бюджетною установою. 

Уточнено:  

Перелік документів, які подаються орендодавцеві для укладення 

договору оренди майна відповідно до Наказу ФДМУ від 15.02.2013 № 201;  

Що оголошення про конкурс публікується щодо цілісних майнових 

комплексів підприємств, організацій, їх структурних підрозділів не пізніше 

ніж за 40 календарних днів до дати проведення конкурсу; щодо нерухомого 

майна (будівель, споруд, нежитлових приміщень) та іншого окремого 

індивідуально визначеного майна - не пізніше ніж за десять календарних днів 

до дати проведення конкурсу і повинне містити такі відомості: (було 20 

календарних днів для всіх)  

Передбачає, що за рахунок виключення вимоги нотаріального 

посвідчення установчих документів та надання копії витягу з ЄДР, 

відбувається економія часу СПД та його грошових коштів.  

Крім того, з відкриттям відомостей, що містяться в ЄДР, відпала потреба 

у наданні заявником довідки про те, що стосовно нього не порушено справу 

про банкрутство. 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 20 ). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/10 додається до протоколу (додаток 21). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення "Про внесення 

змін до кодів видів економічної діяльності суб’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області" передбачено 

надання згоди на внесення змін у частині доповнення видів діяльності 

новими КВЕД до Єдиного державного реєстру юридичних осіб, фізичних 

осіб-підприємців та громадських формувань, таким підприємствам: 

1) "Аптека № 182" Черкаської обласної ради 

КВЕД 47.29 Роздрібна торгівля іншими продуктами харчування в 

спеціалізованих магазинах; 

КВЕД 85.60 Допоміжна діяльність у сфері освіти; 

2) "Центральна районна аптека № 3" 

КВЕД 47.29 Роздрібна торгівля іншими продуктами харчування в 

спеціалізованих магазинах; 

3) "Черкаська центральна районна аптека №5 " 

КВЕД 47.29 Роздрібна торгівля іншими продуктами харчування в 

спеціалізованих магазинах; 

4) "Монастирищенська центральна районна аптека № 17"  

КВЕД 47.29 Роздрібна торгівля іншими продуктами харчування в 

спеціалізованих магазинах; 



КВЕД 85.60 Допоміжна діяльність у сфері освіти; 

5) "Христинівська центральна районна аптека №84" 

КВЕД 47.29 Роздрібна торгівля іншими продуктами харчування в 

спеціалізованих магазинах; 

КВЕД 85.60 Допоміжна діяльність у сфері освіти; 

6) "Городищенська центральна районна аптека № 86" 

КВЕД 47.29 Роздрібна торгівля іншими продуктами харчування в 

спеціалізованих магазинах; 

7) "Тальнівська центральна районна аптека №73 "  

КВЕД 47.29 Роздрібна торгівля іншими продуктами харчування в 

спеціалізованих магазинах; 

КВЕД 85.60 Допоміжна діяльність у сфері освіти. 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 22 ). 

 
 В обговоренні взяла участь Кравцова Н.О. 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/11 додається до протоколу (додаток 23). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення "Про внесення змін 

до деяких рішень обласної ради" підготовлено  на виконання Закону України 

«Про освіту» від 5 вересня 2017 року № 2145-VII з урахуванням постанови 

Кабінету Міністрів України від 13.10.2015 № 827 "Про затвердження 

Порядку призначення на посаду керівників загальноосвітніх навчальних 

закладів державної форми власності". 

       Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 24). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Данилевський В.В., яки висловив свої зауваження щодо 

запропонованих змін. Зокрема зазначив, що рішенням обласної ради 

навчальні заклади передані управлінню освіти і науки облдержадміністрації в 

оперативне управління, разом з тим виключається делегування повноважень 

щодо призначення та звільнення керівників, в контрактах які заключаються з 

керівниками навчальних закладів не передбачено повноважень з галузевого 

управління закладами.  

  

 В обговоренні взяли участь Вельбівець О.І. Кравцова Н.О. 

 

ВИРІШИЛИ: Питання "Про внесення змін до деяких рішень обласної ради" 

залишити без розгляду,  та доручити управлінню майном виконавчого 

апарату обласної ради доопрацювати проект рішення.  



«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що управлінням майном виконавчого 

апарату обласної ради підготовлено проект рішення "Про Перелік суб’єктів 

та об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області" в якому викладено в новій рідакціїї  перелік суб’єктів та 

об’єктів  у зв’язку з приведенням його у відповідність до прийнятих за рік 

рішень обласної ради.  

Але враховуючи, що на даний час виникла необхідність внесення змін 

в щодо назв суб’єктів в Єдиний державний реєстр юридичних осіб, звернувся 

до депутатів з проханням відкласти розгляд зазначеного питання та проекту 

рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Питання "Про Перелік суб’єктів та об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області" залишити без 

розгляду 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради "Про 

Програму приватизації об’єктів спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області, що перебувають у сфері управління 

Черкаської обласної ради, на 2018-2019 роки" підготовлено відповідно до 

Закону України "Про приватизацію невеликих державних підприємств (малу 

приватизацію)", пункту 5 статті 23 Закону України "Про приватизацію 

державного майна", з метою створення умов для сприяння підвищенню 

ефективності діяльності підприємств, установ, організацій та створення 

конкурентного середовища, а також забезпечення надходжень коштів для 

наповнення обласного бюджету. 

       Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 25). 

Віталій Олександрович зазначив, що б’єкти, запропоновані до 

приватизації, розподілені на два додатки - об’єкти які підлягають 

приватизації шляхом продажу на аукціоні та, враховуючи, що орендарями 

здійснено невід’ємні поліпшення орендованого майна, об’єкти, які 

підлягають приватизації шляхом викупу орендарем 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала провести обговорення та 

голосування по кожному обєкту включеному до програми приватизації. 



 Стан запропонованих до приватизації об’єктів було проілюстровано 

слайдами. 

Об’єкти внесені до Додатку 1 і підлягають приватизації шляхом 

продажу на аукціоні: 

№ 

п/п 
Назва об’єкта 

Місце 

знаходження об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

1 

Приміщення другого 

поверху 

(№ 2-15, 2-25) Будинку 

побуту "Славутич" 

м. Черкаси, 

вул. Благовісна,  

буд. 269 

Асоціація підприємств і 

організацій побутового 

обслуговування 

населення 

"Облпобутсоюз" 

аукціон 

Петров В.О. зазначив, що цей об’єкт пропонується виключити із програми 

приватизації оскільки приміщення вже орендуються громадською 

організацією, щщо опікується учасниками АТО. 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо виключення позиції 1 додатку 1 

до Програми приватизації. 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

№ 

п/п 
Назва об’єкта 

Місце 

знаходження об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

2 
Комплекс 

(будівлі та споруди) 

Черкаська обл.,  

м. Черкаси,  

вул. Менделєєва, 4 

Обласне комунальне 

підприємство 

"Готельний комплекс 

"Дніпро" Черкаської 

обласної ради 

аукціон 

 

Кравцова Н.О. зазначила, що дискусії щодо функціонування та 

утримання зазначеного об’єкта тривають уже не один рік. Приміщення 

руйнується. Запитала думку директора ОКП "Готельний комплекс "Дніпро" 

Черкаської обласної ради щодо продажу. 

Дзюба А.М. зазначив, що пітримує пропозицію щодо продажу оскільки 

ці будівлі і споруди не планується використовувати в господарській 

діяльності , а витрати на іх утримання треба покривати за рахунок 

функціонування готельного комплексу. 

Коваленко О.А. також висловив пропозицію щодо продажу об’єкта.  

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позиції 2 додатку 1 до 

Програми приватизації. 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 



№ 

п/п 
Назва об’єкта 

Місце 

знаходження об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

3 

Нежитлові приміщення 

(підвальні складські 

приміщення 2-1,2-2, 

приміщення малярного 

цеху № 33,34, підвальне 

приміщення № 11, 

приміщення коридору       

№ 1-1) 

м. Черкаси, 

вул. Дахнівська, 18 
ЧОКП "Фармація" аукціон 

4 

Нежитлові приміщення 

(№ 1-4,1-5 літ Б-1, 

№ 1-1,1-2,1-3,1-4,  1-5 

літ. Г-1, Е-1, 

№ 4-1 літ. Ж) 

м. Черкаси, 

вул. Дахнівська, 18 
ЧОКП "Фармація" аукціон 

 

Кравцова Н.О. зазначила, що як видно із слайдів запропоновані до 

приватизації приміщення перебувають у занедбаному стані. Складається 

враження, що орендарів зовсім не цікавлять об’єкти. Вартість приміщень не 

значна, але дуже вигідне розташування об’єктів. 

 Ніколенко В.М. зазначила, що запропоновані до приватизації об’єкти 

вже давно не використовуються і ніколи не будуть господарській діяльності . 

На даний час підприємство вирішує питання щодо оформлення акту на право 

постійного користування земельною ділянкою. 

 Тарасенко В.В. запропонував прийняти рішення про викуп об’єктів із 

земельними ділянками  

 Братаніч В.А. запропонував довивчити питання.  

 Плаха В.В. вніс пропозицію прописати у способі приватизації об’єктів, 

що продавати після виділення та оформлення в установленому порядку 

земельних ділянок. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позицій 3,4  додатку 1 

до Програми приватизації, але запропонувати у способі приватизації 

зазначити, що продавати після виділення та оформлення в установленому 

порядку земельних ділянок. 
 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 
 

№ 

п/п 
Назва об’єкта 

Місце 

знаходження об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

5 Гараж 

Черкаська обл. 

м. Монастирище, 

вул. Санаторна, 13, 

гар.  № 143 

КПВ АПП 

"Облархбюро" 

Черкаської обласної 

ради 

аукціон 

 

Петров В.О. зазначив, що запропонований до приватизації гараж не 

використовується в госопдарській діяльності підприємства посткільки в 

Монастирищі вже немає відділення комінального підприємства. 



 Вельбівець О.І. нагадав членам комісії, що цей об’єкт був єдиним, який 

підтримали депутати для приватизації на сесії обласної ради в минулому 

році, але в цілому програма приватизації не була підтримана. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позиції 5  додатку 1 

до Програми приватизації. 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

Петров В.О. зазначив, що об'єкт запропонований до приватизації за 

поданням Асоціація підприємств і організацій побутового обслуговування 

населення "Облпобутсоюз". 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позиції 6  додатку 1 

до Програми приватизації. 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 
 

 

 

Об’єкти внесені до Додатку 2 і підлягають приватизації шляхом 

шляхом викупу орендарем: 

№ 

п/п Назва об’єкта 

Місце 

знаходження 

об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

 

1 

Нежитлові приміщення № 2, 

№ 3 

другого поверху 

адміністративної будівлі 

м. Черкаси, 

вул. Хрещатик, 

225 

Комунальне підприємство 

"Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної 

власності" 

 

викуп 

орендарем 

2 

Нежитлові приміщення  

№ 10, № 11 

другого поверху 

адміністративної будівлі 

м. Черкаси, 

вул. Хрещатик, 

225 

викуп 

орендарем 

 

Петров В.О. повідомив, що заначені приміщення орендуються   ГО 

"Моя рідна земля". Здійснено невід’ємні поліпшення орендованого майна. 
 

Пропозиція щодо включення позицій 1, 2 додатку 2 до до Програми 

приватизації не підтримана членами постійної комісії. 

 

«За» -1; «Проти» - 1; «Утрималося» - 3; «Не голосувало» - 0 

№ 

п/п 
Назва об’єкта 

Місце 

знаходження об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

6 

Нежитлове приміщення 

(кім. № 3-25 3 поверху 

Будинку побуту "Лотос") 

м. Черкаси, 

вул. Вернигори, 4 

Асоціація підприємств і 

організацій побутового 

обслуговування 

населення 

"Облпобутсоюз" 

аукціон 



№ 

п/п Назва об’єкта 

Місце 

знаходження 

об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

 

3 

Приміщення 4-го поверху 

адміністративної будівлі 

(6,7,8,9,10,11,31,32,33,34,35

,36,37) 

м. Черкаси, 

вул. Смілянська, 

131/1 

Комунальне підприємство 

"Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної 

власності" 

викуп 

орендарем 

4 

Приміщення 4-го поверху 

адміністративної будівлі 

(12,13,14,15,16,17,18,19,20,

21,22,23,24,25,26,27,28,29, 

30, 38,39,40,41) 

м. Черкаси, 

вул. Смілянська, 

131/1 

 
викуп 

орендарем 

 

Петров В.О. повідомив, що приміщення передані в оренду ПСП 

"Ньютон". Здійснено невід’ємні поліпшення орендованого майна. 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позицій 3, 4  додатку 

2 до Програми приватизації. 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 
№ 

п/п Назва об’єкта 

Місце 

знаходження 

об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

 

5 

Нежитлові підвальні 

приміщення № 6, № 7 

адміністративної будівлі 

м. Черкаси, 

вул. Смілянська, 

23 

Комунальне підприємство 

"Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів 

обласної комунальної 

власності" 

викуп 

орендарем 

 

Петров В.О. зазначив, що на ціцьому об’єкті також здійснено 

невід’ємні поліпшення орендованого майна. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позицію 5  додатку 2 

до Програми приватизації. 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

№ 

п/п 
Назва об’єкта 

Місце 

знаходження 

об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

 

6 

ЦМК колишнього 

комунального видавничо- 

поліграфічного 

підприємства "Родень" 

Черкаська обл. 

м. Канів, 

вул. Енергетиків, 

22 

ТОВ "Родень" 

викуп 

орендарем 

 

 

 

 

 



Петров В.О. повідомив, що  ЦМК колишнього комунального видавничо- 

поліграфічного підприємства "Родень"  передані в оренду ТОВ «Родень».  

Товариством здійснено невід’ємні поліпшення орендованого майна. 

Костюченко В.О. висловив сумнів щодо подальшого використання 

приміщення за призначеням. Може бути, що товариство викупить 

приміщення, а в майбутньому продасть. 

Перевалова Н.М. запевнила присутніх, що планує розвивати 

виробництво та надавати поліграфічні послуги. Збирається купити 

обладнання, але для його встановлення треба зробити перепланування 

приміщень, що на даний час неможливо.  

Братаніч В.А. підтримав пропозицію про включення об’єкта в 

програму приватизації. 

 Плаха В.В. вніс пропозицію прописати у способі приватизації об’єктів 

про викуп орендарем із збереженням спеціалізації. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позиції 6  додатку 2 

до Програми приватизації, але запропонувати у способі приватизації 

зазначити «аукціон (із збереженням спеціалізації)». 

 

 «За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

№ 

п/п 
Назва об’єкта 

Місце 

знаходження 

об'єкта 

Балансоутримувач 

об'єкта 

Спосіб 

приватизації 

 

7 

Частка Черкаської обласної  

ради у розмірі 89,51% у 

статутному капіталі 

ТОВ "МіносТД" 

(незавершене 

будівництво) 

Черкаський р-н, 

с. Червона 

Слобода, 

вул. 

Першотравнева, 63 

ТОВ "МіносТД" 
викуп 

товариством 

 

 Петров В.О. повідомив, що до обласної ради надійшло звернення щодо 

приватизації  ТОВ "Мінос ТД", яке є співзасновником товариства спільно з 

Черкаською обласною радою щодо приватизації частки Черкаської обласної 

ради у розмірі 89,51% у статутному капіталі ТОВ "Мінос ТД" (незавершене 

будівництво діагностичної станції ДАІ). 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію щодо включення позиції 6  додатку 2 

до Програми приватизації.. 

 

 «За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/12 додається до протоколу (додаток 26). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 



16. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення "Про план 

діяльності Черкаської обласної ради з підготовки проектів регуляторних 

актів на 2018 рік" передбачається врегулювання:  

1. правових і фінансвихі відносини, які виникли після набуття права 

власності на земельні ділянки, на яких знаходяться об’єкти спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області шляхом 

затвердження Порядку проведення земельних торгів із продажу земельних 

ділянок, що перебувають у комунальній власності, або прав на них (оренди, 

суперфіцію) 

2. відносин, пов’язаних з передачею об’єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області і набуття прав на 

них та приведення їх у відповідність до норм чинного законодавства України 

шляхом затвердження «Положення про порядок передачі та набуття у 

власність об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» (Закон України «Про передачу об’єктів Державної та 

комунальної власності» який врегульовує передачу Державного майна, а 

комунальне майно врегульовано частково). 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 27 ). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/13 додається до протоколу (додаток 28). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що прооектом рішення «Про 

погодження виділу у натурі частки із майна, що є у спільній частковій 

власності Черкаської обласної ради» пропонується погодити  виділення у 

натурі частини приміщень адміністративно-виробничого корпусу літ. "О-І" з 

прибудовою "о'", яка складає 1/10 частки комплексу будівель, розташованого 

за адресою: м. Черкаси, вул. Чигиринська, буд. 58, Гуцалюку Сергію 

Гавриловичу, що перебувають у спільній частковій власності для виділення її 

в окремий реєстраційний номер у Державному реєстрі речових прав. 

Також пропонується уповноважити голову обласної ради підписати 

договір виділу спільної частки в окремий реєстраційний номер. 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 29 ). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/14 додається до протоколу (додаток 30). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 



18. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що до обласної ради надійшли 

клопотання комунального закладу "Черкаський  академічний обласний 

український музично-драматичний театр імені Т.Г. Шевченка Черкаської 

обласної ради", комунальних закладів "Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради" та "Корсунь-Шевченківський 

багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр "Надія" Черкаської 

обласної ради" щодо надання дозволів на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення  (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості), для здійснення подальшої державної 

реєстрації речових прав на нерухоме майно (землю), на якій розташовані 

об’єкти спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області, для належного утримання, використання і експлуатації земельних 

ділянок спільної комунальної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області. 

Після виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

буде присвоєно їм кадастрові номери, що надасть можливість зареєструвати 

за Черкаською обласною радою право власності на земельні ділянки, на яких 

розташовані будівлі та споруди для обслуговування виробничих потреб 

зазначених закладів. 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 31 ). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/15 додається до протоколу (додаток 32). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення обласної ради "Про 

надання КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ "АЕРОПОРТ ЧЕРКАСИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ  ОБЛАСНОЇ РАДИ" земельної ділянки  в постійне 

користування  по вул. Смілянській, 168, м. Черкаси" підготовлено 

управлінням майном виконавчого апарату обласної ради,  враховуючи 

клопотання  комунального підприємства "АЕРОПОРТ ЧЕРКАСИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ  ОБЛАСНОЇ РАДИ" про затвердження технічної документації 

із землеустрою  щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) площею 173,7365 га для розміщення та експлуатації 

будівель і споруд авіаційного транспорту під існуючі адміністративні та 

виробничі будівлі і споруди по вул. Смілянській, 168, м. Черкаси та передачі 

її у постійне користування. 

Основною метою прийняття проекту рішення є проведення 

комунальним підприємством "АЕРОПОРТ ЧЕРКАСИ ЧЕРКАСЬКОЇ 



ОБЛАСНОЇ РАДИ" державної реєстрації права постійного користування 

земельною ділянкою. 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 33 ). 

 

 В обговоренні взяли участь Кравцова Н.О., Далібожак І.С. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/16 додається до протоколу (додаток 34). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що відповідно до пункту 20 частини 

першої статті 43 Закону України "Про місцеве самоврядування в Україні", 

рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 № 9-20/VIІ "Про 

затвердження Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області" та розпорядження голови обласної ради                                     

від 08.12.2017 № 384-р "Про оголошення конкурсу на посаду завідувача 

комунального підприємства "Черкаська центральна районна аптека № 5 

Черкаської обласної ради", Черкаською обласною радою проведено 

конкурсний відбір на зазначену посаду. 

За результатами проведеного конкурсу згідно з протоколом засідання 

конкурсної комісії з визначення кандидатури на посаду завідувача 

комунального підприємства "Черкаська центральна районна аптека № 5 

Черкаської обласної ради" від 10.01.2018 № 2 переможцем конкурсу на 

посаду завідувача комунального підприємства "Черкаська центральна 

районна аптека № 5 Черкаської обласної ради" визнано Юліну Ганну 

Олексіївну.  

Згідно з пп. 3 п. 3 рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-22/VIІ 

"Про порядок укладання контрактів з керівниками підприємств, установ, 

закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області та затвердження типових форм контрактів", п. 22 Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області, затвердженого рішенням обласної ради від 12.10.2016 № 9-20/VIІ, 

управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено проект 

рішення обласної ради про призначення ЮЛІНОЇ Г. О. на посаду завідувача 

комунального підприємства "Черкаська центральна районна аптека № 5 

Черкаської обласної ради" та укладання з нею контракту терміном на два 

роки. 

      Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток 35 ). 

 

 



ВИРІШИЛИ: висновок № 19/17 додається до протоколу (додаток 36). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

21. СЛУХАЛИ: 

 

          Тарасенка В.П., який нагадав членам комісії, що 28 листопада 2018 

року рішенням обласної ради утворено комісію з оцінки корупційних ризиків 

у діяльності Черкаської обласної ради, затверджено її склад та положення про 

комісію. 

Валентин Петрович зазначив, що відповідно до визначеного терміну 

роботи,  члени комісії, за активної участі представників громадськості, не 

шукали корупцію серед депутатів та працівників апарату обласної ради, а 

виявили імовірність корупційних ризиків. 

          В своїй роботі члени комісії керувались Методологією оцінювання 

корупційних ризиків у діяльності органів влади, затвердженою рішенням 

Національного агентства з питань запобігання корупції, 

 За результатами оцінки підготовлено та подано на затвердження 

обласній раді звіт. В подальшому буде розроблена антикорупційна програма 

та внесена для затвердження на сесії обласної ради. 

     Текст проекту рішення додається (додаток 37). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 19/18 додається до протоколу (додаток 38). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

  

 

 

 

22. СЛУХАЛИ: 

 

Кравцову Н.О., яка повідомила, що до обласної ради надійшло 

депутатське звернення Лошкова Олександра Геннадійовича стосовно  

розгляду на засіданні нашої постійної комісії питання щодо правомірності 

передачі в оренду нерухомого майна комунального підприємства «Аеропорт 

Черкаси».  

Текст звернення додається (додаток 39). 

 

Враховуючи, що питання потребує підготовки та вивчення, Наталія 

Олегівна запропонувала доручити начальнику управління майном 

виконавчого апарату обласної ради Петрову Віталію Олександровичу 

підготувати необхідні матеріали для розгляду засіданні постійної комісії. 

 



ВИРІШИЛИ: Враховуючи, що попрушене в зверненні депутата обласної ради 

Лошкова О.Г. питання щодо правомірності передачі в оренду нерухомого 

майна комунального підприємства «Аеропорт Черкаси» потребує підготовки 

та вивчення, доручити управлінню майном виконавчого апарату обласної 

ради (Петров В.О.) підготувати необхідні матеріали необхідні матеріали для 

розгляду засіданні постійної комісії. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                     Н. Кравцова 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                 В. Костюченко 

 

 


